

日期：二零二五年二月二十五日(星期二)

Date：25 February 2025 (Tuesday)

時間：下午二時三十分

Time：2:30 p.m.

地點：沙田民政事務處 441 會議室

Venue：Sha Tin District Office Conference Room 441

沙田區議會 Sha Tin District Council
地區設施及工程委員會 District Facilities and Works Committee

會議通告 Notice of Meeting

1. 搬遷沙田污水處理廠往岩洞計劃－工程進度匯報
Relocation of Sha Tin Sewage Treatment Works to Caverns – Progress Report
2. 鄧肇峰先生提問：有關沙田區休憩用地的使用情況及引入智慧公園事宜
Question Raised by Mr TANG Siu-fung, Calvin on the Utilisation of Open Space and Introduction of Smart Park in Sha Tin District
3. 莫熹雯小姐提問：有關沙田區鄉村鹹淡水供應及水管維修情況
Question Raised by Miss MOK Hei-man on the Fresh Water and Salt Water Supplies and the Water Pipe Maintenance in Villages of Sha Tin District
4. 夏劍琨先生提問：有關沙角街行人路維修事宜
Question Raised by Mr HA Kim-kwan on the Maintenance of the Pavement at Sha Kok Street

5. 康樂及文化事務署沙田區康體設施管理匯報(二零二四年十一月至二零二五年二月)
Report by the Leisure and Cultural Services Department on Management of Recreation and Sports Facilities in Sha Tin District
(November 2024 to February 2025)
6. 沙田區社區會堂管理報告(二零二四年十月至十二月)
Report on the Management of Community Halls in Sha Tin District (October to December 2024)